

Referat

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4

Mødested:	Selskabslokalet Rughaven 7
Mødetidspunkt:	23.08.2023 KL. 18.00
Deltagere:	Peter, Poul, Amanda, Emilie, Torben, Christian, Mille og Tina. Jens Kristian kom ikke.
Afbud:	
Referent:	Tina Holm

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt
2. Godkendelse af dagsorden
Godkendt men med lidt flere punkter
3. Orientering om bytteboks
Vi har fået et tilbud fra Aalborg kommune om at de sætter en bytte-boks op, som beboerne kan sætte ting ind i, de ikke selv kan bruge, og man kan hente ting der. Vi kan få en på prøve, ellers er det en dyr løsning med containeren fra Aalborg kommune. Det undersøges om miljøgårdene kan bruges.
4. Forslag til ny standardindretning af køkken
Stefan vil gerne vide, hvad vi tænker om, at vi i fremtiden indretter vores køkkener, således at ovnen kommer op i højde. Alle er enige i at det er en god ide, bare man ikke mister skabsplads.
5. Nyt førstehjælpskursus
Der var desværre ikke nok tilmeldinger til det forrige førstehjælpskursus, Carsten Borup vil prøve at sætte et nyt op igen. Afdelingen er vært for smørrebrød og kaffe. Dato i oktober/november.

6. **Forslag til elektroniske info-skærme**
Det er en god og fremsynet ide - men alt for dyrt. Vi holder fast i en "renovering" af de gamle.
7. **Læsejl til altanværn**
Nogle beboere har ønsket læsejl til deres altaner, pris 935-1600 alt afhængig af størrelse. Det er ok. Afdelingen betaler, og det skal sættes i gang hurtigst muligt.
8. **Forslag om taske til affaldssortering**
Der blev fremvist en taske til affaldssortering, der var for og i mod den. Vi vil præsentere den til det ekstraordinære beboermøde den 19/10, og de, der gerne vil have en, får en.
9. **Markvandring**
Årets markvandring er den 13/9. Vi mødes i selskabslokalet, Christian køber en sandwich, og vi går en tur i afdelingen med Stefan. Vi har lidt, vi gerne vil have svar på/ordnet: Stien til Tagensvej, sti ved Humlebakken, hul i hækken ved opgang 8 i Hørhaven og ekstra hække-planter, hvor disse mangler. Der er havevandring den 14/9 kl. 16.
10. **Siden sidst nyt fra Vivabolig og OB**
CV orienterer omkring afholdte møder i Viva og OB.
11. **Fællesspisning**
Vi skal have gang i den idé, der opstod til et møde angående fællesspisning, Peter og Christian mødes med de frivillige for at aftale rammerne.
12. **Trampolin i Rughaven**
Det nye skilt er kommet, desværre er dugen igen ødelagt. Der kommer et stykke i nyhedsbrevet omkring dette.
13. **Eventuelt**
Der blev talt om parkering mv.

Tina Holm
Referent